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از تعطیلی 117 معدن در همدان 

تا پیگیری ها برای ثبت ملی 
سنگ مشکی تویسرکان

»سرمایه گذاری« حلقه مفقوده صنعت فولاد در استان

هگمتانه، گروه شهرســــتان: معاون امور معدن و صنایع 
معدنی ســــازمان صنعت، معدن و تجارت استان همدان 
با اشــــاره به اینکه 298 معــــدن دارای پروانــــه بهره برداری 
در اســــتان داریم، گفــــت: 180 معدن در اســــتان فعالیت 

می کنند و 117 معدن دارای اعتبار نیز تعطیل هستند.
به گــــزارش هگمتانــــه، محمدهادی احمدی سه شــــنبه 4 
آبان ماه در جمع خبرنگاران با بیان اینکه ســــازمان صمت 
حدود 45 درصد اقتصاد کشور را به دوش کشیده است، 
اظهار کــــرد: همدان از نظــــر معدنی در رتبه 12 تا 16 کشــــور 

است.
وی ادامه داد: از 68 نوع ماده معدنی شناســــایی شده در 
کشور استان همدان 32 ماده معدنی را در خود جای داده 
است، همچنین استان به بهشــــت زمین شناسی ایران 
مشهور اســــت و تنوع سنگی قابل ملاحظه ای در همدان 

وجود دارد.
احمــــدی با بیــــان اینکه چرخه فــــولادی در اســــتان با یک 
حلقه گمشده تکمیل می شود و آن سرمایه گذاری در این 
بخش اســــت، افزود: تولیدات معادن در اســــتان فرآوری 
می شــــود و در حــــوزه مواد مدنــــی فلزی در کشــــور نمونه 
خاصی موجود اســــت و از معدن تا تولید در اســــتان مورد 

فرآوری قرار می گیرد.

وی اضافه کــــرد: در حــــوزه کانی های صنعتــــی و نوع ماده 
معدنی ســــیلیس نیز نمونه بارز در کشــــور هســــتیم که 
در هیج جای کشــــور با این درجــــه از خلوص وجود ندارد و 
باید در سالیان گذشته مســــؤولان به این فکر می بودند 
کــــه صنایــــع شیشــــه را در اســــتان توســــعه بدهنــــد کــــه 

کوتاهی هایی در این رابطه شده است.
این مقام مسؤول با بیان اینکه میزان استخراج در استان 
از 15 هزار تن به 400 هزار تن رســــیده اســــت، تصریح کرد: 
حــــدود 80 درصد از مواد معدنی در داخل اســــتان فرآوری 
می شــــود و تنها میزان اندکی از مواد در بخش سنگ های 

تزیینی خام فروشی می شود.
معــــاون امور معــــدن و صنایع معدنی ســــازمان صنعت، 
معــــدن و تجارت اســــتان همدان بــــا بیان اینکه ســــنگ 
تزیینــــی مشــــکی تویســــرکان در دنیا بی نظیر اســــت و به 
دنبال ثبت ملی آن هستیم، گفت: باید بتوانیم فرآوری و 

برش سنگ در به طور کامل در استان انجام دهیم.
وی درباره مشــــکلات پیش پای صنایــــع معدنی هم بیان 
کــــرد: معارضان محلــــی زیــــادی در رابطه با معــــدن داریم 
کــــه با کمک رســــانه ها باید عمــــوم مردم متوجه شــــوند با 
ســــرمایه گذاری در بخش معدن مشــــکلات عدیده ای در 

استان حل می شود.

احمدی اضافه کرد: به دلیل تحریم از ورود ماشــــین آلات 
و تکنولــــوژی به کشــــور محروم شــــدیم و در حــــال حاضر 
تکنولوژی روز را نداریم و اکتشــــافات به طور متوسط به 10 
متر رســــیده که این امر آسیب های زیادی را به این بخش 

وارد کرده است.
وی میزان اشــــتغال در بخش معدن را در استان 2500 نفر 
دانســــت و افزود: در بخش فرآوری سیلیس قطب کشور 
هســــتیم و این موضوع نوید بخش این است که صنایع 

بزرگ در استان رونق پیدا خواهند کرد.
****لزوم راه اندازی شهرک صنعتی سنگ بری در استان

احمــــدی در ادامــــه به لــــزوم راه انــــدازی شــــهرک صنعتی 

ســــنگ بری در اســــتان اشــــاره کــــرد و گفت: ایــــن بخش 
نیازمند سرمایه گذاری است و مسؤولان باید کمک کنند 
تا طی دو ســــال آینده این موضوع به نتیجه برسد بنابراین 

نباید اجازه دهیم سنگ به طور خام از استان خارج شود.
وی در بخــــش دیگری از صحبت های خــــود اظهار کرد: 60 
مورد از معادن تعطیل اخطار دریافت کرده اند که نسبت 
به فعال ســــازی معــــادن خود اقــــدام کنند وگرنه ســــلب 
صلاحیت می شــــوند و به دنبال این هستیم که مشکل 

این معادن رفع شود.
معــــاون امور معــــدن و صنایع معدنی ســــازمان صنعت، 
معدن و تجارت اســــتان همدان درباره به کارگیری نیروی 

متخصص بومی در معادن نیز بیان کرد: متأسفانه اهالی 
محلی هیچ گونه تخصصی در این زمینه ندارند و به دنبال 
اخــــذ گواهینامه فنی هم نیســــتند بنابرایــــن در این مورد 

ضعف داریم و باید مردم را به سمت کار اجرایی ببریم.
به نقل از ایســــنا، احمــــدی با اعلام اینکه در شــــش ماهه 
اول ســــال جاری 9 مورد پروانه اکتشــــاف معادن، دو فقره 
گواهی اکتشاف و پنج مورد پروانه بهره برداری صادر شده 
اســــت، تصریح کرد: میزان حقوق دولتی اخذ شــــده در 6 
ماه نخست ســــال جاری 36 میلیارد تومان است که این 
رقم در سال گذشــــته 2 میلیارد تومان و در سال 98 نیز 8 

میلیارد بود که نشان از رشد مطلوب معادن دارد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان همدان:

« پیگیری می شود رفع کامل آلایندگی های زیست محیطی »بهار
هگمتانــــه، گــــروه شهرســــتان: مدیــــرکل حفاظت محیط 
زیســــت اســــتان همــــدان اظهــــار کــــرد: بــــه منظــــور رفع 
دغدغه های مردم شهرســــتان بهار مبنــــی بر آلودگی های 
زیست محیطی به ویژه آلودگی هوا کارگروه ویژه تشکیل 
شــــده و این موضــــوع تــــا رفع کامــــل مشــــکل آلایندگی 

پیگیری می شود.
به گــــزارش هگمتانه، »محســــن جعفری نژاد بســــطامی« 
در حاشــــیه بازدید از واحدهای آلاینده شــــهر بهار گفت: 
نزدیکی شــــهرک صنعتی به مرکز شهر بهار و جهت وزش 
، ســــبب هدایت بوی نامطبوع  باد شــــبانه به سمت شهر
برخی از واحدهای تولیدی به ســــمت مناطق مسکونی و 

ابراز نارضایتی مردم شده است.
وی اضافه کرد: پیرو پیگیری های مســــتمر محیط زیست 
و حمایت مســــؤولان بازدید از واحدهای آلاینده مســــتقر 
در شــــهرک صنعتــــی بهاران بــــا حضــــور نماینــــده بهار و 
کبودراهنگ در خانه ملت، معــــاون اقتصاد و برنامه ریزی 
، رئیس ســــازمان صنعت،  ، دادســــتان، فرماندار استاندار

معدن و تجارت صورت گرفت.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان همدان ادامه داد: 
این تیــــم از واحد تولید »کاغذ کرافــــت دیانا کاغذ« و واحد 
»اســــید ســــولفوریک« در داخل شــــهرک صنعتی و واحد 
»قارچ کوهســــتان« مجاور شــــهرک صنعتی بهاران بازدید 

کردند.
جعفری نژاد بســــطامی گفت: کارخانه »کاغذ دیانا« برای رفع 
آلایندگی اقدام به نصب »موتورجت« در بالای سوله کرده تا 
با انتقال هوای آلوده داخل سوله به سامانه »زغال اکتیو« با 

بهره گیری از این دستگاه بوی نامطبوع حذف شود.
وی اضافه کرد: همچنیــــن این کارخانه، زمین مجاور واحد 
خود را برای راه اندازی ســــامانه »پیــــش تصفیه« فاضلاب 
خریــــداری کرده تــــا فاضــــلاب پــــس از تصفیه، کُلــــر زنی و 

هوادهی دوباره به چرخه تولید بازگردد.
مدیرکل حفاظت محیط زیســــت اســــتان همــــدان اظهار 
کرد: همچنین مســــؤولان کارخانه »کاغــــذ دیانا« اقدام به 
« کرده که این دستگاه قابلیت  زون ساز

ُ
خرید دســــتگاه »ا

تصفیه و ضدعفونی کردن هوا را دارد.
جعفــــری نــــژاد بســــطامی افــــزود: با وجــــود ابــــراز رضایت 
مســــؤولان از اقدام هــــای صــــورت گرفته در این شــــرکت 
برای پیشــــگیری از آلایندگی اما مدیران آن مکلف شدند 
از فناوری هــــای به روز اســــتفاده کرده و در صــــورت نیاز با 

شرکت های خارجی در این باره مکاتباتی داشته باشند.
وی ادامه داد: همچنین مســــؤولان این کارخانه، از واحد 
تولید کاغذ در استان یزد که صنعت مشابه با واحد تولید 
»کاغذ کرافت دیانا کاغذ« داشــــته و بدون آلودگی زیست 

محیطی است بازدید کرده و آنها را الگو قرار دهند.
مدیرکل حفاظت محیط زیســــت اســــتان همــــدان اظهار 
کرد: در جریان بازدید از واحد »اسید سولفوریک« متولیان 
این واحد مکلف به ارتقای ســــامانه از »یک جذبی« به »دو 
جذبی« شدند تا با کاهش آلایندگی ناشی از »دی اکسید 

گوگرد« نیز کاهش یابد.
جعفری نژاد بســــطامی اضافــــه کرد: همچنیــــن راه اندازی 
ســــامانه پایش برخط در این واحد نیــــز مورد تأکید بود که 

مقرر شد سازمان صنعت، معدن و تجارت مکاتبات لازم 
با شــــرکت های دانش بنیــــان بــــرای واردات قطعات این 

دستگاه و پرداخت تسهیلات مورد نیاز را داشته باشد.
وی بیــــان کرد: واحد تولیــــدی »قارچ کوهســــتان« از دیگر 
واحدهای آلاینده هوای شــــهر بهار محسوب می شود که 

در مجاورت شهرک صنعتی بهاران مستقر است.

مدیرکل حفاظت محیط زیســــت استان همدان افزود: با 
توجه به باز بودن محوطه این واحد تولیدی، بوی نامطبوع 
به راحتی در هوا منتشــــر می شود بنابراین مسؤولان این 
واحد مکلف به دیوار کشی و ایجاد یک سوله سرپوشیده 
« برای پیشــــگیری از انتشار  و نصب دســــتگاه »بیو فیلتر

بوی نامطبوع ناشی از »کمپوست سازی« شدند.

نماینده مردم رزن و درگزین در مجلس؛

یکی 40 درصدی  پیشرفت فیز
بیمارستان 150 تختخوابی رزن

پیش بینی تکمیل پروژه تا 2سال آینده
هگمتانــــه، گروه شهرســــتان: نماینده مــــردم رزن و درگزین در مجلس 
شورای اسلامی گفت: بیمارســــتان 150 تختخوابی شهرستان رزن تا به 

امروز بیش از 40 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
به گزارش هگمتانه، حسن لطفی با اشاره به اینکه بیمارستان ولی عصر 
)عج( شهر رزن قدمتی بیش از 40 سال دارد، اظهار کرد: فرسوده بودن 
بیمارســــتان و از طرفی کمبود فضای مورد نیاز برای خدمات رســــانی به 
مردم موجب شد تا ساخت بیمارستان جدید با ظرفیت 150 تختخواب 

در دستور کار قرار گیرد.
جــــزو  رزن  شهرســــتان  احــــداث  دســــت  در  بیمارســــتان  افــــزود:  وی 

بیمارستان های مجهز استان خواهد بود که به شهرستان های شمالی 
استان خدمات رسانی خواهد کرد.

زن و درگزین در مجلس شــــورای اســــلامی با بیان  نماینــــده مردم ر
97 آغاز شــــده اســــت،  وژه در ســــال  اینکــــه عملیات اجرایی این پر
17 هــــزار مترمربع زیربنا ســــاخته  6 طبقه و در  وژه در  گفــــت: این پــــر

می شود.
لطفی افزود: این پروژه تا به امروز بیش از 40 درصد پیشــــرفت فیزیکی 

دارد.
وی خاطرنشــــان کرد: برای این پروژه تا به امروز 100 میلیارد تومان اعتبار 
از محل اعتبارات ملی هزینه شــــده که بــــرای تکمیل نیاز به 300 میلیارد 

تومان اعتبار دیگر است.
نماینده مردم رزن و درگزین در مجلس شورای اسلامی در خاتمه گفت: 
با این روند ســــاخت، پیش بینی می شــــود تا 2 ســــال آینــــده این پروژه 

تکمیل شود.

شهرستان

نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس خبر داد:

اجرای شبکه فاضلاب فامنین 
بودجه ملی گرفت

اختصاص 101 میلیارد تومان بودجه
هگمتانه، گروه شهرستان: نماینده مردم همدان و 
فامنین در مجلس شورای اسلامی گفت: سرانجام 
با صدور مجوز کمیســــیون ماده 23، اجرای شــــبکه 

فاضلاب فامنین بودجه ملی گرفت.
به گزارش هگمتانه، حجت الاســــلام احمدحســــین 
فلاحی بــــا بیان اینکــــه فامنیــــن یکی از شــــهرهای 
محروم استان است و سال هاست هم در آب و هم 
فاضلاب مشــــکل دارد اظهار کرد: چندین جلسه در 
ســــازمان برنامه بودجه داشتیم که ســــرانجام مجوز 
کمیســــیون ماده 23 برای اختصاص بودجه ملی به 

این موضوع صادر شد.
وی ادامه داد: از ســــال 96 منتظر اجرای آن بودیم که 
کمیسیون  که داشــــتیم، بالاخره  با پیگیری مکرری 
ماده 23 این مجوز را صادر کرد تا طی ســــال های آتی 
اختصاص 101 میلیارد تومان برای این امر پیش بینی 

شده است.
نماینده مردم همــــدان و فامنین در مجلس با بیان 
اینکه اعتبار سال جاری فاضلاب فامنین 7 میلیارد 
تومان اســــت عنوان کرد: این اعتبار به استان ابلاغ 
می شــــود تا مردم فامنین نیز از این امکان بهره مند 

شود.
وی بــــا بیــــان اینکه اجــــرای پروژه فاضــــلاب فامنین 
ســــال ها منتظر مجوز کمیسیون ماده 23 بود بیان 
کرد: امیدواریم هر سال با جذب و اختصاص مبلغی 
از بودجه پیش بینی شــــده بتوان این پروژه را پیش 

برد.
فلاحی بــــا تأکیــــد بــــر اینکــــه تأمیــــن آب فامنین و 
روســــتاهای بخش پیشــــخور نیز همــــواره پیگیری 
می شــــود افزود: پیگیری سهم آلایندگی فامنین نیز 
در دستورکار اســــت تا به شهر و روستاهای فامنین 
برگردد زیــــرا در ترمیم شــــهر و روســــتاها اثر خواهد 

داشت.
پیگیــــر زمیــــن ســــاخت مســــکن در همدان  �

هستیم
وی در خصوص کمبود زمین برای ساخت مسکن 
در همــــدان نیز گفت: متأســــفانه در زمینــــه تأمین 
زمین در همدان کار نشده است یعنی کسی دنبال 
تأمین زمین نبوده است در حالی که ظرفیت زیادی 

در همدان وجود دارد.
به نقل از فارس، نماینده مردم همدان و فامنین در 
مجلس عنوان کرد: با توجه به اینکه در همدان تا 20 
هــــزار نفر ظرفیت تأمین زمین وجــــود دارد، بنابراین 
در آینــــده نزدیک زمیــــن مورد نیــــاز تخصیص یافته 
و اطلاع رســــانی بــــرای ثبت نام همدانی هــــا در وبگاه 

مسکن انجام می شود.

فرماندار نهاوند:

آمار اشتغال در نهاوند 
رضایت بخش نیست

هگمتانه، گروه شهرســــتان: فرماندار نهاوند گفت: 
تاکنون بیش از 26 درصد سهم اشتغال شهرستان 
نهاوند تحقق یافته اســــت و این نشان می دهد که 

آمار اشتغال در نهاوند رضایت بخش نیست.
بــــه گزارش هگمتانــــه، مراد ناصری روز سه شــــنبه 4 
آبان در جلســــه کارگروه اشــــتغال و ســــرمایه گذاری 
شهرســــتان نهاوند که در فرمانــــداری نهاوند برگزار 
شــــد، اظهار کرد: بیش از 26 درصد تعهد ســــهم آمار 
اشــــتغال شهرســــتان نهاونــــد که در ســــامانه رصد 
داشــــته ایم تحقق یافتــــه و این آمــــار رضایت بخش 
نیســــت و نیاز است دســــتگاه های ذی ربط در این 

زمینه تلاش بیشتری داشته باشند.
وی با بیان اینکه تسهیلات تبصره 16 قانون بودجه 
، وام هایــــی کم بهــــره مختــــص مددجویــــان  کشــــور
بهزیســــتی و کمیتــــه امداد امــــام)ره( اســــت، افزود: 
پرداخت اعتبارات تبصره 16 نیاز به پیگیری مدیران 
کمیته امــــداد امــــام)ره( و بهزیســــتی بــــا هماهنگی 
بانک های عامل دارد تا اعتبار باقی مانده تخصیص 
یافته را با توجه به مهلت تعیین شده به متقاضیان 

پرداخت کنند.
ناصری با اشــــاره به لزوم اهتمام ویژه بانک ها جهت 
سرعت بخشیدن در پرداخت تسهیلات تبصره 16، 
تأکید کرد: تســــریع در پرداخت اعتبــــارات تبصره 16 
قانون)اعتبار ویژه دستگاه های حمایتی( در دستور 
کار بانک های عامل شهرســــتان قرار گیرد و بانک ها 
باید تا آنجــــا که می توانند کمک کنند و همکاری لازم 

را داشته باشند.
فرمانــــدار نهاونــــد یادآوری کــــرد: با توجه بــــه این که 
مددجویــــان کمیتــــه امــــداد و بهزیســــتی از اقشــــار 
کم درآمــــد و آســــیب پذیر جامعــــه هســــتند نیاز به 
حمایــــت دارند و بایــــد زمینه ایجاد اشــــتغال آن ها را 

فراهم کنیم.
و  بهزیســــتی  ســــازمان  کــــرد:  خاطرنشــــان  وی 
کمیته امداد نهاوند نیز تســــریع در امور و پرونده ها 
را در دســــتور کار خود قــــرار دهنــــد و پرونده ها را به 
بانک ها ارجــــاع داده تا اعتبــــار باقی مانده تخصیص 

یافته را به متقاضیان پرداخت کنند.
ناصــــری اضافه کرد: اگر در جذب اعتبارات ســــهمیه 
شهرســــتان جدیت به خــــرج ندهیم ایــــن اعتبارات 

بازگشت خورده و باعث نارضایتی مردم می شود.
فرمانــــدار نهاوند در خاتمه گفــــت: بانک های عامل 
در این زمینه باید اهتمام ویژه ای داشــــته باشــــند و 
نبایــــد اجازه بدهیم حــــق مردم به ویــــژه مددجویان 
شهرســــتان در این رابطــــه نادیده گرفته شــــود زیرا 
حمایت هــــای مالــــی بــــرای اشــــتغال و توانمنــــدی 

مددجویان امری ضروری است.

خبـــــــــر

تأمین اعتبار ساماندهی معتادان تویسرکان تا هفته آینده
قول  تویســــرکان  فرماندار  شهرســــتان:  گــــروه  هگمتانه، 
داد تا پایــــان هفته جاری یا نهایتا هشــــت روز آینده اعتبار 
مورد نیاز برای ســــاماندهی و جمع آوری معتادان را تعیین 

تکلیف کند.
به گزارش هگمتانه، ســــوژه »جولان اعتیاد در کوچه پس 
کوچه هــــای شــــهر تویســــرکان« از مطالبات مردمــــی،را از 

مسوولان امر این شهرستان پیگیر شدیم.
فرمانــــدار تویســــرکان در ایــــن رابطــــه اظهار کــــرد: تعداد 
معتادان شهرســــتان تویســــرکان نســــبت به جمعیت و 
شهرستان های دیگر کمتر است البته یک نفر معتاد هم 

برای ما زیاد است.
ســــید رســــول حســــینی با بیان اینکــــه موضــــوع جولان 
معتــــادان در تویســــرکان قرین به واقعیت اســــت افزود: 
معمولا مســــوول جمــــع آوری معتادین متجاهــــر نیروی 
انتظامی اســــت که با هماهنگی، شــــورای هماهنگی مواد 

مخدر با مسوولیت فرماندار انجام می شود.
وی بــــا تأکید بــــر اینکه اگــــر معتادی متجاهر تشــــخیص 
داده شــــود، باید در مراکــــز ماده 16 نگهداری شــــود ادامه 
داد: متأسفانه در سطح اســــتان مرکز نگهداری معتادان 
متجاهر برای زنــــان نداریم و برای آقایان هــــم این مراکز در 
حوزه جغرافیایی شهرســــتان های نهاونــــد و کبودراهنگ 

هر کدام به ترتیب با ظرفیت  300 و 100 نفر وجود دارد.
فرماندار تویســــرکان اضافه کرد: با هماهنگی ستاد مبارزه 
با مــــواد مخدر اســــتان یعنی همــــان نیــــروی انتظامی، در 
یک برش شهرســــتانی بــــا هماهنگی پلیس مــــواد مخدر 
شهرستان تویســــرکان معتادان متجاهر را جمع آوری و به 

این مراکز انتقال می دهند.
وی بــــا بیان اینکه بر فرض این واقعیت که آمار بالاســــت 
جلسه ای با هماهنگی امام جمعه در ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر شهرســــتان با حضور معاون فرماندار برگزار 

شد تأکید کرد: اعتباراتی در قالب این فصل و برنامه برای 
هیچ دســــتگاه اجرایی مانند فرمانداری و... دیده نشــــده 

است.
حســــینی افزود: با وجود منع قانونی تلاش داریم از جایی 
دیگر و حتی اگر شــــده از کمک خیری اعتبار مورد نیاز برای 
جابجایی این افراد به مراکز ماده 15 کمپ های ترک اعتیاد 
برای بانوان و یا مــــاده 16 در مراکز نگهداری کبودرآهنگ یا 

نهاوند تأمین کنیم.
وی تصریح کــــرد: قول می دهم که انشــــاءالله تا پایان این 
هفته یا نهایت هفت تا هشــــت روز آینده اعتبار مورد نیاز 
را تعیین تکلیف و معتادان را در قالب یک بسیج عمومی 
بــــا هماهنگــــی دادســــتان، نیــــروی انتظامــــی و همکاران 

اطلاعات، جمع آوری و ساماندهی کنیم.
فرماندار تویســــرکان بــــا تأکید بر اینکه ما مســــوولان هم 
دغدغه این موضوع را داریــــم، خانواده ها هم کمک کنند؛ 
تنها این نیســــت که ما به دنبال معلول باشــــیم تصریح 
کــــرد: ارتبــــاط خانواده هــــا با پلیــــس و حوزه آســــیب های 
اجتماعی بیشتر شود، این امر نیاز به همفکری و همیاری 

همه جانبه دارد که باید مورد توجه باشد.
وی در خصــــوص اینکــــه قول ســــاماندهی معتــــادان در 
داخــــل پــــارک زرهــــان و جلوگیری از آســــیب بــــه اعضای 
کودک و نوجــــوان کتابخانه عتــــرت در مصاحبه فرماندار 
هنوز محقق نشــــده اســــت گفت: به اتفاق دادســــتان، 
رئیــــس دادگســــتری، فرمانده انتظامی و شــــهردار از این 
محل بازدید کردیــــم؛ اما در این باره یــــک اختلاف نظری 

بود.
به نقل از فارس، حســــینی تأکید کرد: پــــس از هماهنگی 
فرآیند زمانی همین هفته با همراهی مســــوولان قضایی، 
انتظامی و اصحاب رسانه در قالب یک مانور از محل مورد 

نظر بازدید خواهیم داشت.

مشکل روشنایی آرامستان زرامین در نهاوند حل می شود
هگمتانه، گروه شهرســــتان: برای جلوگیری از ســــرقت 
زرامین در  آرامســــتان روســــتای  آلومینیومــــی  درهــــای 
شهرســــتان نهاوند، ضمن حل مشــــکل روشنایی آن، 

نصب دوربین مداربسته نیز در دستور کار قرار گرفت.
به گــــزارش هگمتانه، بعد از انتشــــار مطلبــــی در فضای 
آرامســــتان  مجازی مبنــــی بــــر ســــرقت درِ آلومینیومی 
روســــتای زرامین در شهرستان نهاوند و نارضایتی مردم 
از این وضعیــــت، موضوع را از بخشــــدار ایــــن منطقه و 

رئیس شورای اسلامی روستا جویا شدیم.
رئیس شــــورای اســــلامی روستای زرامین ســــفلی اظهار 
کرد: متأســــفانه برخی افراد طی روزهای گذشته به منظور 
فروش درهــــای فلــــزی اقدام بــــه ســــرقت درِ نرده های 
فلزی آرامســــتان کرده اند که البته در حال حاضر موردی 

مشاهده نشده است.
عباس ترکاشــــوند گفت: شــــورای اســــلامی روســــتا به 
منظــــور جلوگیری از تکــــرار این موارد، در نظــــر دارد ابتدا 
مساله روشنایی آرامستان روستا را برطرف کند زیرا این 
مکان خارج از روستاست و شرایط خوبی را برای سرقت 

ایجاد کرده است.
وی گفت: علاوه بر این در نظر داریم برای کنترل بیشــــتر 
این منطقــــه با همکاری پاســــگاه منطقــــه دوربین های 
مداربسته حفاظتی را در این مکان نصب کنیم که سعی 

بر این است کار تا یک ماه آینده به انجام برسد.
بخشــــدار زرین دشــــت نیز اظهار کرد: پس از بررســــی ها 
مشــــخص شــــد موضوع ســــرقت مربوط به حدود یک 
ماه پیش اســــت و موضوع به فرمانده پاســــگاه بخش 

زرین دشت اطلاع داده شد.
حمید موسیوند با اشاره به نارضایتی اهالی از این اتفاق 
گفت: مقرر شــــد در صــــورت وجود اعتبار و با اســــتفاده 
از خیریــــن دوربین های مداربســــته حفاظتــــی تهیه و در 
آرامســــتان نصب شــــود که ایــــن کار می توانــــد ضریب 

امنیتی را بالا ببرد.
به نقــــل از فارس، وی با بیــــان اینکه در این آرامســــتان 
32 شــــهید والامقام آرمیده اند افزود: علاوه بر اقدامات 
مســــؤولین بخش و روســــتا همکاری دیگــــر نهادهای 
عضو کمیســــیون پیشگیری و مقابله با سرقت ضروری 
اســــت و باید برای جلوگیری از تکرار سرقت، هیأت امنا 
و اهالی با هماهنگی نیروی انتظامی از شبگرد استفاده 

کنند.

هزینه کرد 182 میلیون تومان از نذورات در اوقاف تویسرکان
هگمتانــــه، گــــروه شهرســــتان: رئیــــس اداره اوقــــاف و 
امور خیریه تویســــرکان تعداد موقوفــــات منفعتی این 
شهرستان را 130 موقوفه دانست و گفت: 182 میلیون 
تومــــان از محل نذورات بقاع متبرکه در امور اداره اوقاف 

هزینه شده است.
بــــه گــــزارش هگمتانــــه، مهــــدی محمدظاهــــری تعداد 
را 130 موقوفه  ایــــن شهرســــتان  موقوفــــات منفعتــــی 
دانست و اظهار کرد: 182 میلیون تومان در هفت ماهه 
امسال از محل نذورات بقاع متبرکه در امور اداره اوقاف 

تویسرکان هزینه شده است.
وی با بیــــان اینکه ســــه نفر از فعالان قــــرآن راه یافته 
مســــابقات  چهارمین  و  چهــــل  اســــتانی  مرحلــــه  بــــه 
برتر  رتبه های  کســــب  به  موفق  کریم  قرآن  سراســــری 

از تویســــرکان  ود: فعال قرآنی خانم بیاتی  شــــدند افز
در رشــــته حفظ کل قرآن به مســــابقات کشــــوری راه 

. فت یا
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرســــتان تویسرکان 
ادامه داد: طرح مانور ســــلامت به مناسبت دهه کرامت 
با اســــتفاده از ظرفیــــت و جایگاه بقــــاع متبرکه بــــا ارائه 
خدمات رایگان به 160 بیمار و توزیع 65 بسته معیشتی 
با صرف مبلغ 26 میلیون تومان بین نیازمندان در سال 

جاری صورت گرفت.
وی از صرف 135 میلیون تومان در راســــتای ســــاخت و 
، تعمیر و مرمت بقاع متبرکه تویسرکان خبر داد و  ســــاز
گفت: نصب گلدســــته های امامزاده قاسم)ع( روستای 
تیمیجان با صرف 45 میلیون تومان، 60 میلیون تومان 

برای ساخت قسمت کفشــــداری امامزاده محمد)ص( 
روستای شــــأن آباد و 30 میلیون تومان برای ساختمان 
مهدیه امامزاده عبدالله)ع( سرکان در سال جاری انجام 

شد.
محمدظاهــــری با اشــــاره به تعمیــــر و نگهــــداری رقبات 
موقوفــــات عرصــــه و اعیان وقــــف دو مورد بــــا صرف 20 
میلیون تومــــان گفت: اخذ پنج برگ از اســــناد مالکیت 
تک برگی موقوفات، تکریم مدافعان ســــلامت، عیادت 
از بیمــــاران بــــه ویژه فعــــالان وقف، معرفی پــــروژه وقف 
مشــــارکتی و جذب مشــــارکت های مردمی و ایســــتگاه 
)ع( و امامزاده  »همــــه واقف باشــــیم« در امامزاده ناصــــر
محمد)ص( شأن آباد بخشی دیگر از برنامه های اوقاف 

تویسرکان است.

بیگی نژاد؛ نماینده مردم ملایر در مجلس:

جمعیت جوان کشور نیاز به مدیرانی دارند که مطالبه آنان را بفهمند
هگمتانــــه، گــــروه شهرســــتان: عضو کمیســــیون انرژی 
که اکثریت  آنجا  از  کرد:  کید  مجلس شورای اســــلامی، تأ
مدیران  به  احتیاج  اســــت،  جوان  ایران  جامعه  جمعیت 
جوانــــی دارد که هم توانایی انجام کار و تلاش بیشــــتری 
را داشــــته و هم گفتمان و مطالبــــه آنان را بفهمد و درک 

. کند
به گــــزارش هگمتانه، هــــادی بیگی نژاد با اشــــاره به تأکید 
مقام معظم رهبری مبنی بر جــــوان گرایی و ضرورت توجه 

به این موضــــوع، بیان کــــرد: اولین موضوعی کــــه در این 
خصوص حائز اهمیت می باشــــد بحث توانایی جســــمی 
اســــت. عرف بر این اســــت که هرچه ســــن انســــان بالاتر 
مــــی رود، توانایی جســــمی وی پایین تر می آیــــد. به همین 
دلیل برخی از افرادی که ســــن بالایی دارند اما همچنان به 
کار ادامه می دهند بعضا در جلســــات خوابشان می برد، یا 
حتی وقتی سن افراد بالاتر می رود درگیر بیماری می شوند 
این افت جســــمی به همراه افزایــــش بیماری خود به خود 

منجر به کاهش بهره وری مدیران می شود.
با  اســــلامی،  شــــورای  مجلس  در  ملایر  مــــردم  نماینده 
بیــــان اینکه نکتــــه دیگر حائــــز اهمیت در ایــــن زمینه 
اختلاف نســــلی اســــت، تصریح کرد: طبیعی اســــت که 
با  می یابد  افزایش  سنشــــان  که  زمانی  مختلف  مدیران 
نســــل قبل خود تفاوت پیدا می کننــــد. قطعا گفتمان، 
50 ســــاله و  با  80 ســــاله  نظرات و دیدگاه های یک فرد 
جمعیت  اکثریت  که  آنجا  از  اســــت.  متفاوت  ســــاله   20

جامعه ایران جوان اســــت، احتیاج بــــه مدیری دارد که 
هم توانایی انجام کار و تلاش بیشــــتری را داشته باشد 
و هــــم گفتمــــان و مطالبه آنــــان را بفهمــــد و درک کند. 
کنار هــــم می گذاریم  را  کلیــــدی  ایــــن دو مؤلفــــه  وقتی 
جوان  مدیــــران  از  بایــــد  که  می رســــیم  نتیجــــه  ایــــن  به 

کنیم. استفاده 
به نقل از ایســــنا، بیگــــی نژاد تأکید کرد: یــــک مدیر جوان، 
انقلابی و پاکدســــت لازمه پیشبرد امور است. ما از دولت 

جدید توقع داشــــتیم که چنیــــن مدیرانی را بــــه کار بگیرد 
اما متأســــفانه توقع ما آنطور که باید و شــــاید محقق نشد. 
آنطــــور که باید به جوانان انقلابی میدان داده نشــــد. مقام 
معظم رهبری تأکید داشــــتند که برای این امر برنامه ریزی 
انجام شــــود امــــا ما متأســــفانه برنامه ای از دولــــت در این 
حوزه ندیدیم. اگر میانگین ســــنی دولت را در نظر بگیریم 
مشخص است که استفاده از جوانان در دولت خیلی کم 

شده است.


